
Oracle: Smrdí to študentom Šmídom
- CZ24 News | 18. října 2022

SLOVENSKO: Na úvod musím povedať, že vyjadrujem úprimnú sústrasť pozostalým po tej streľbe a
nemám nič proti gayom a lesbičkám, lebo to nie je moja rola riešiť, čo robia súhlasiaci pomerne
dospelí svojprávni jedinci v súkromí. Nemám nič proti ľuďom trpiacim poruchou rodovej identity t.j.
tými, ktorí sa necítia dobre v roli svojho pohlavia resp. v koži, lebo sú obeťami fytoestrogénov a iných
endokrinných disruptorov t.j. látok, ktoré narušili hormonálnu sústavu počas vnútromaternicového
vývoja, detstva a puberty, a tým pádom narušili aj vývoj mozgu a ovplyvnili a ovplyvňujú správanie.
Mám ale oveľa viac problémov s tými, ktorí nielenže nepomáhajú, ale práve naopak, robia z týchto
vecí módny výstrelok, dôvod pre oslavu a pýchu a aj pridávajú látky do tovarov, ktoré narúšajú
endokrinný systém.

Prečo ten nadpis?

Študent Šmíd bola operácia niektorých agentov ŠTB, ktorá vyvolala v 1989 rozhorčenie
protestujúcich a médiá teraz roztáčajú kolotoč rozhorčenia a ronia krokodílie slzy. Lenže to, čo robia
mediálne a politické prostitútky je nechutné bez ohľadu či to, čo tvrdí Danny Kollar ohľadom
žiarlivosti strelca, je pravdivé, a ak je pravda jeho tvrdenie o žiarlivosti, tak máme po ruke pokus o
dosiahnutie dvoch primárnych cieľov.

Aké dva primárne ciele?

Tak vidím tu dva primárne ciele:

Odvedenie pozornosti.

Zavedenie drakonickej cenzúry spoločne s LGBTI+ propagandou pre deti.

Oba sú hádam jasné, ale rozvediem to. Prvý bod je odvedenie pozornosti nielen od ekonomických
problémov a nemohúcnosti vládnej koalície, vlády a náplne prezidentského paláca, ale aj od
problémov spôsobených vakcínami. Lenže celá vec sa aj v lepšom prípade minie účinkom a v horšom
prípade sa to obráti proti mediálnym prostitútkam a LGBTI+ komunite s tým, že LGBTI+ komunite
naozaj neželám nič zlé. Ide totiž o to, že pre väčšinu rodín naozaj nebola a nie je LGBTI+ témou, lebo
momentálne oveľa závažnejšou témou pre rodiny je mať sa čím a za čo nakŕmiť a nepomrznúť.
Naproti tomu médiá teraz nielen ronia krokodílie slzy, ale aj požadujú od heterosexuálnej väčšiny,
vrátane heterosexuálnych rodín s deťmi, aby sa kajali za svoju heterosexualitu, a to v čase, keď
musia riešiť základné existenčné otázky.

Druhý bod je o tom, že keď niekto upozorní na to, že médiá, vláda a prezidentský palác sa zaoberajú
témou LGBTI+ namiesto existenčných otázok Slovákov, tak je takýto kritik po onálepkovaní za homo-
, trans- a čo ja viem ešte akého -fóba kde-kým umlčaný médiami a políciou. Ďalším logickým krokom
aj po tejto akcii sa javí to, že pod nálepkou výchovy k tolerancii začali už aj u detí pod 12 rokov
propagovať homosexuálny styk a trans-sexualitu. V prvom prípade možno preháňam (hoci
nálepkovanie slúži presne na toto), ale v druhom prípade už nie, lebo toto sa naozaj deje a proti tomu
už vystupujú aj americkí gayovia a lesbičky, napr. vo forme skupiny Gays against grooming (ich
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Twitter účet bol zrušený), z jednej strany preto, lebo vedia a vidia kam až to môže viesť a nechcú
malé deti z rodín vystaviť tejto propagande a z druhej strany aj preto, lebo nechcú byť hromozvodom,
keď veci pôjdu od 10-tich k 5-tim.

Ako to dopadne?

Skôr či neskôr nielen vyjde pravda o tej streľbe na svetlo sveta, ale zapracujú aj sociálno-ekonomické
faktory a následne si to mediálne a politické prostitútky vyžerú do dna nielen tak, že budú trieť
biedu, ale aj tak, že po nich ani pes neštekne. Otázkou je len to, že kedy a ako, a preto radím členom
LGBTI+ komunity, aby sa dištancovali od tej súčasnej mediálnej hystérie, lebo môžu sa stať
hromozvodom.
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